
Indenrigsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 29. januar 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

INU alm. del

Spørgsmål 29
Ministeren bedes redegøre for, om der har været tidligere eksempler, hvor man har fået 
en tilladelse, men som efterfølgende ikke har været lovlig, og hvordan de er håndteret? 
Der henvises til artiklen: “Kommunen gav ulovlig tilladelse til at bygge gammel Aldi om til 
kæmpe restaurant” fra JydskeVestkysten den 29. januar 2025.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Karina Adsbøl (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Karsten Filsø
formand
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